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Začátek roku 2020 už naznačoval jisté problémy okolo 

epidemie, ale ta se nás ještě tolik netýkala. Proto jsme mohli 

v klidu organizovat Hasičský večírek v kulturním domě ve 

Frýdlantu nad Ostr. Ples se opět  vydařil a to díky pracovitým 

členům a příznivcům,na které se můžeme vždy spolehnout. 

V únoru se děti vyřádily tradičně na Maškarním plese v 

restauraci na Nábřeží. Měli jsme radost nejen s vydařených 

akcí, ale i z výdělku do naší pokladny, ktrerý je důležitý pro 

naši činnost. 

To jsme ještě netušili, že to budou poslední akce v roce 2020. 

Z epidemie se stala pandemie a neminula nás. Zavřeli se 

školy,obchody,omezil se sport a veškeré společenské akce. 

Museli jsme rozhodnou o pořádání soutěží za přísných 

opatření.  I když v létě došlo k mírnému rozvolnění, chtěli 

jsme se chovat zodpovědně a naše pohárové soutěže v roce 

2020 nepořádat. 

Nebyli jsme sami. Naše družstva omezila tréninky a mladí 

hasiči odjeli malý počet soutěží. Našli se i takoví, kteří vše 

bagatelizovali a nechápali proč se vše ruší. Na podzim to začlo 

nanovo. Další vlna covidu si nás opět našla. Z důvodu 

pandemie neproběhla ani VVH.  

V roce 2020 jsme nepořádali soutěže, neproběhly akce 

pořádané městem, nežádali o dotace. 



Ale přece se nám podařilo získat granty z města Frýdlantu nad 

Ostr. Věrní nám zůstali i sponzoři. Mohli jsme přemýšlet, jak 

zkulturnit stávající dřevěné přístřešky a získat prostory pro 

vybavení sboru a důstojné stání pro Olafka a Fordíka. 

Nezaháleli jsme. Byl čas a hlavně byla chuť se pustit do úprav 

před hasičárnou, začít řešit nové prostory. Poprvé jsme 

provozovali letní kino. Na  Mikuláše jsme rozsvítili náš vánoční 

stromek před hasičárnou Nová Ves. 

Na rozdíl od ZJ ,to byl rok hasičské nečinnosti,  i když u nás se 

práce vždy najde a pořád se něco dějě. Těšili jsme se na další 

rok a věřili, že bude líp. 

 


